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Πρόταση της Ένωσης Γονέων Παπάγου - Χολαργού, σχετικά με την καθαριότητα στα σχολεία της 
Πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης του Δήμου μας, κατόπιν της γενικότερης συζήτησης  

για την Παιδεία και τα σχολεία 
 

Πρακτικό της με αριθ. 2/2020 συνεδρίασης Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Παπάγου - Χολαργού, της 26ης του 

μηνός Φεβρουαρίου, του έτους 2020. 
 

Στον Χολαργό σήμερα, 26.02.2020, ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00, το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Παπάγου - 

Χολαργού, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση, ύστερα από την με αριθμό πρωτ. 3548/21.02.2020 

πρόσκληση του Προέδρου του Νικόλαου Κουκή, που επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με της 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 
 

Διαπιστώθηκε πως υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών παραβρέθηκαν στη 

συνεδρίαση 28 και ονομαστικά οι: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
 

Δημήτριος Οικονόμου Αθανάσιος Βαλυράκης Νικόλαος Καραγιάννης 
Νικόλαος Κουκής Χρήστος Πετράκης Μαρία Σιώτου 

Χρυσούλα (Χρύσα) Παρίση Βικτωρία (Βίκυ) Νικάκη 
Αναστασία Χαμηλοθώρη - 

Κουγιουμτζοπούλου 

Μιχαήλ Υφαντής 
Μαρία Δημητριάδου - 

Καρασιμοπούλου 
Χαράλαμπος Στάϊκος  

Ειρήνη Βεντουζά -  
Παπανικολάου 

Άννα - Μαρία Τσικρικώνη Λουκάς Ρίζος 

Αθανάσιος Αυγουρόπουλος Γεώργιος Πολύδωρας Αντώνιος Ρεκλείτης 

Αθανάσιος Κούτρας Δημήτριος Τούτουζας Γεώργιος Ρεμούνδος 
Μιχαήλ Χατζής Γεώργιος Αυγερινός Περικλής Ζήκας 

Μιχαήλ Τράκας 
Βασιλική (Βάνα) Ρετσινιά - 

Γιαννακοπούλου 
 

Βασίλειος Σιαμάνης Νικήτας Κανάκης  
 

ΑΠΟΝΤΕΣ  
 

Μαρία Αθανασάκου -  
Μουντάκη 

Γεώργιος Ανυφαντής Κων/νος - Πολυχρόνης Τίγκας 

Δήμητρα (Μιμή) Ρουφογάλη Παναγιώτης Δεμέστιχας  
 (οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα).  

 

Επίσης προσκλήθηκαν και παραβρέθηκαν στη συνεδρίαση, οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων Παπάγου και 

Χολαργού κ.κ. Μαρία Δημάκου και Αικατερίνη Γκούμα αντίστοιχα.  
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Στη συνεδρίαση παρόντες ήταν της ο Δήμαρχος κος Ηλίας Αποστολόπουλος και η Δημοτική υπάλληλος κα 

Ειρήνη Πετροπούλου για την τήρηση των πρακτικών τής συνεδρίασης. 
 

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και αναφερόμενος στο 2ο θέμα της Ημερήσιας Διάταξης, 

έδωσε τον λόγο στην Πρόεδρο της Ένωσης Γονέων Παπάγου - Χολαργού κα Μαργαρίτα Ξανθάκη, η οποία 

εισηγήθηκε γενικότερα σε θέματα που αφορούν την Πρωτοβάθμια και Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση όπως: α) 

λειτουργία και επιχορήγηση των σχολικών επιτροπών, β) λειτουργία της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας, γ) 

συντήρηση - επισκευή και ανέγερση σχολείων, δ) προσωπικό καθαριότητας και τραπεζοκομίας, ε) φύλαξη και 

ασφάλεια των σχολικών μονάδων, στ) ασφαλή πρόσβαση και διέλευση των μαθητών. 

 

Κατά την συζήτηση του θέματος, ο Δήμαρχoς κος Ηλίας Αποστολόπουλος  έλαβε το λόγο και τόνισε την σημασία 
του ψηφίσματος της Ένωσης Γονέων, ενώ επισήμανε ότι έχει καταθέσει ήδη για το μείζον αυτό ζήτημα την εξής 
πρόταση ως μέλος του Δ.Σ. της Κεντρικής Ένωσης Δήμων Ελλάδος (Κ.Ε.Δ.Ε.) 
 
«Ζητούμε από τα Υπουργεία Παιδείας και Εσωτερικών την άμεση προώθηση νομοθετικής ρύθμισης, για τη 
διασφάλιση της υγιεινής και της καθαριότητας των σχολικών μονάδων κατά τη διάρκεια του σχολικού ωραρίου, 
με την πρόσληψη μόνιμου προσωπικού καθαριότητας, με πλήρη εργασία και πλήρη δικαιώματα.» 
 

 

Από την συζήτηση αυτή, προέκυψε η κάτωθι πρόταση: 
 

«Έχοντας ως πρωταρχικό μέλημα τη διασφάλιση της υγείας των μαθητών όλων των εκπαιδευτικών μονάδων 

του Δήμου μας και αφού διαπιστώνουμε ότι, οι συμβάσεις μίσθωσης έργου σε ότι αφορά στον τομέα της 

καθαριότητας, δεν εξασφαλίζουν την άριστη καθαριότητα των σχολικών χώρων κατά τη διάρκεια της λειτουργίας 

των σχολείων, αφού το προσωπικό καθαριότητας σύμφωνα με τα όσα ορίζουν οι συμβάσεις προσέρχεται να 

καθαρίσει μετά το πέρας του σχολικού ωραρίου, 
 

Ζητάμε την πρόβλεψη θέσεων μόνιμου προσωπικού καθαριότητας για όλες τις σχολικές μονάδες (π.χ. με τη 

μονιμοποίηση όλων των μέχρι τώρα συμβασιούχων), ώστε να διασφαλιστεί η υγιεινή των σχολικών μονάδων τόσο 

κατά τη διάρκεια της λειτουργίας των σχολείων, όσο και κατά το πέρας των μαθημάτων. Θεωρούμε αυτονόητο ότι 

την χρηματοδότηση θα αναλάβουν τα υπεύθυνα Υπουργεία». 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, μετά από διαλογική συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη τις διατάξεις του άρθρου 65 

του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87) και τον Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου, 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Εγκρίνει την πρόταση της Προέδρου της Ένωσης Γονέων Παπάγου - Χολαργού κας Μαργαρίτας Ξανθάκη, 

ως ακολούθως:  
 

«Έχοντας ως πρωταρχικό μέλημα τη διασφάλιση της υγείας των μαθητών όλων των εκπαιδευτικών μονάδων 

του Δήμου μας και αφού διαπιστώνουμε ότι, οι συμβάσεις μίσθωσης έργου σε ότι αφορά στον τομέα της 

καθαριότητας, δεν εξασφαλίζουν την άριστη καθαριότητα των σχολικών χώρων κατά τη διάρκεια της λειτουργίας 

των σχολείων, αφού το προσωπικό καθαριότητας σύμφωνα με τα όσα ορίζουν οι συμβάσεις προσέρχεται να 

καθαρίσει μετά το πέρας του σχολικού ωραρίου, 
 

Ζητάμε την πρόβλεψη θέσεων μόνιμου προσωπικού καθαριότητας για όλες τις σχολικές μονάδες (π.χ. με τη 

μονιμοποίηση όλων των μέχρι τώρα συμβασιούχων), ώστε να διασφαλιστεί η υγιεινή των σχολικών μονάδων τόσο 

κατά τη διάρκεια της λειτουργίας των σχολείων, όσο και κατά το πέρας των μαθημάτων. Θεωρούμε αυτονόητο ότι 

την χρηματοδότηση θα αναλάβουν τα υπεύθυνα Υπουργεία». 
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Κατά τη διαδικασία της ψηφοφορίας απουσίαζαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Χρυσούλα Παρίση και 

Χαράλαμπος Στάϊκος. 
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Η απόφαση έλαβε τον αριθμό 18/2020. 
 

 

 

Ο Πρόεδρος 
 

 
 

 
 

Ο Γραμματέας 

Νικόλαος Κουκής Γεώργιος Πολύδωρας 
 

 

 

Τα Μέλη 
 

Δ. Οικονόμου, Μ. Υφαντής, Ε. Βεντουζά - Παπανικολάου, Α. Αυγουρόπουλος, Α. Κούτρας, Μ. Χατζής, Μ. Τράκας, 

Β. Σιαμάνης, Α. Βαλυράκης, Χ. Πετράκης, Β. Νικάκη, Μ. Δημητριάδου - Καρασιμοπούλου, Α.-Μ. Τσικρικώνη, Δ. 

Τούτουζας, Γ. Αυγερινός, Β. Ρετσινιά - Γιαννακοπούλου, Ν. Κανάκης, Ν. Καραγιάννης, Μ. Σιώτου, Α. Χαμηλοθώρη 

- Κουγιουμτζοπούλου, Λ. Ρίζος, Α. Ρεκλείτης, Γ. Ρεμούνδος, Π. Ζήκας. 
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